
V Libochovanech 22. listopadu 2011 

  

  

Vážení návštěvníci našich webových stránek, 

  

V rámci realizace projektu Labské cyklostezky se předpokládá osazování stromů s cílem zlepšení 

životního prostředí. 

V této souvislosti jsme využili nabídky národního cyklokordinátora, divize dopravní infrastruktury a 

životního prostředí Brno, která nám zprostředkovala dodání 30ti  stromů zdarma. 

Jedná se o stromy okrasné i ovocné, které  bychom rádi využili  k výsadbě aleje u libochovanského 

křížku. 

 Sázení stromů jsme plánovali ještě za hezkého počasí, ale protože jsme nevěděli přesný termín  jejich 

dodání, nemohli jsme  Vás včas  informovat a pozvat na jejich sázení. Stromy budou dodány teprve 

tento týden. Zasázeny budou pravděpodobně zaměstnanci obce, ale i tak bychom rádi do této akce 

zapojili naše děti, z mateřinky i základní školy (v doprovodu rodičů). Protože alej by v budoucnu měla 

patřila jim. 

  

Nabízíme  vám výběr osobního stromu. O který by se děti v rámci dobrovolných aktivit mohli starat 

(samozřejmě se zaměstnanci obce) a v případě ovocných stromů i sklidit si úrodu. 

  

Jak jste si už mohli všimnout, na louce u libochovanského křížku, poblíž silnice II. třídy  č. 261,  jsou 

vykopány jámy, do kterých se stromy zasází. Jámy nejsou rozmístěny v  jedné řadě, ale tak trochu 

nepravidelně, to proto, že bychom využili příležitosti a přírodních překážek a na tomto místě připravili 

trasu pro tak zvaný singltrek. 

Singltrek je pro všechny, kteří mají rádi kolo, pevné stezky a přírodu. Nezáleží na kondici ani technické 

zdatnosti. Singltrek je odstupňován podle obtížnosti, která Vám zaručí nadšení, vydovádění a úsměv 

na tváři. Ten náš by byl takový minisingltrek, co se náročnosti týče. Byl by vhodný pro děti s rodiči, 

kteří si osvojují a opakují ovládání kola a získávají jistotu na přírodním povrchu. 

Zkušení a znalí cyklisté jistě vědí, že takový super areál je vybudovaný v Jizerských horách pod 

Smrkem. My bychom ho zkusili vytvořit  i u nás v Libo, samozřejmě v malém měřítku. Ale  já věřím, že i 

takový malý areál by si našel své příznivce mezi našimi malými i mezi velkými cyklisty. 

Pokud se nám podaří sehnat další stromy, mohli bychom jej  rozšiřovat a nalákat tak větší množství 

milovníků cyklistiky. 

Stromy při té příležitosti samozřejmě nesmíme ničit, protože nám budou vytvářet přírodní překážku, 

prostředí a správnou atmosféru. 

  

Po podobném adrenalinovém vyžití nedávno volali naši malí kluci, kteří byli zklamáni, že museli 

opustit dráhu pod nádražím. I ti by se mohli zapojit a připravit si tak místo pro svoje cyklovyžití. 



  

Pokud se Vám náš záměr zamlouvá, podpořte nás a vyberte si svůj strom. Jakmile budou stromy 

dodány do obce, budu Vás informovat podrobněji o jejich druzích a počtech a můžete si vybrat ten 

svůj. 

  

  

Těším se brzy nashledanou 

  

  

Mirka Vencláková 

starostka obce 

 


